



私人宴會
Private Event Brochure



頤居大堂酒廊「嵐吧」裝潢時尚雅緻，是日暮後舒展身心的良所，亦是舉辦私人雞尾酒宴會的臻選之地。

身處戶外花園空間，與好友歡聚，細品由調酒師精心創作的一系列雞尾酒——每一杯皆融合獨特風味與藝術靈感，綻放令人駐目的視覺美感與詩意，佐以精緻酒吧小食，盡享悠然時光。「嵐吧」更雲集世界各地精選威士忌、氈酒及伏特加，邀您探索杯中醇韻。

暮色垂臨，杯光輕漾。由黃昏至午夜，皆可在與知己共度愉悅時光，感受自在隨興的愜意節奏。

Discover the sophisticated allure of LAN Bar in Nüwa's lobby - a refined retreat for a relaxed evening, and the perfect haven for intimate cocktail gatherings.

Meet indoors at the bar or in the serene outdoor garden to savor well-crafted cocktails, each a masterpiece of flavor and presentation, paired with elevated bar bites for pure bliss. LAN Bar boasts a stunning selection of premium whiskeys, gins, and vodkas from around the world, beckoning you to explore sip by sip.

As twilight turns to midnight amid the clinking of glasses, we invite you to linger and enjoy.

嵐
LAN
BAR





飲品套餐 Beverage Packages

精選套餐 Premium Package

白葡萄酒、粉紅葡萄酒及紅葡萄酒
White Wine, Rosé Wine, Red Wine

精選1款雞尾酒、1款無酒精雞尾酒
1 Cocktail, 1 Mocktail Selection

啤酒、鮮榨果汁、汽水
Beer, Fresh Juice, Soda

首1小時每位 **288** 額外每小時 **180**
288 per person for first hour
180 per person for additional hour

豪華套餐 Deluxe Package

香檳
Champagne

白葡萄酒、粉紅葡萄酒及紅葡萄酒
White Wine, Rosé Wine, Red Wine

精選2款雞尾酒、2款無酒精雞尾酒
2 Cocktails, 2 Mocktails Selection

汽水、鮮榨果汁、啤酒
Soda, Fresh Juices, Beer

首1小時每位 **388** 額外每小時 **288**
388 per person for first hour
288 per person for additional hour

酒精飲品的酒精濃度達1.2%以上。

The alcoholic beverages have an alcohol strength higher than 1.2% vol.

價格為澳門幣並需加收10%服務費。如您對任何食物過敏請告知我們的服務員。

Prices are in MOP and subject to a 10% service charge. Please advise our staff of any food allergies.



小食套餐

Snack Packages

精選小食套餐

Premium Snack Package

炸帶子海蝦春卷 (3件)
Deep-fried Scallop and
Shrimp Spring Rolls (3 pieces)

馬介休球

Deep-fried Bacalhau Ball

薯條

French Fries

每位 **280** Per Person

豪華小食套餐

Deluxe Snack Package

迷你牛肉漢堡 (2件)
Mini Beef Burger (2 pieces)

韓式炸雞翼 (4件)

Deep-fried Chicken Wings (4 pieces)

沙嗲雞肉串配花生醬 (2串)

Chicken Satay with Peanut Sauce (2 pieces)

時令果蔬拼盤

Assorted Vegetable Crudités

薯條

French Fries

每位 **380** Per Person

價格為澳門幣並需加收10%服務費。如您對任何食物過敏請告知我們的服務員。

Prices are in MOP and subject to a 10% service charge. Please advise our staff of any food allergies.

餐廳平面圖 Floor Plan

可容納人數 Capacity: 40

室內 Indoor : 28
室外 Outdoor : 12



主餐區最多可容納40位賓客，並可按要求靈活安排座位。
The main area can accommodate up to 40 guests, with flexible seating arrangements available up on request.



預訂及查詢：
For reservations and inquiries:
(853) 8868 6685